
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 24/4/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
ΘΕΜΑ: «Αναγκαιότητα η διάσωση του μετρικού δικτύου της Πελοποννήσου» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως ενημερωθήκαμε, σε επιστολή του το Κίνημα Διάσωσης Σιδηρόδρομου 
Πελοποννήσου θέτει ζήτημα διάσωσης του μετρικού δικτύου της Πελοποννήσου, του 
οποίου η λειτουργία του έχει ανασταλεί από το 2010 και παρά την ανακαίνιση της 
γραμμής και της αγοράς τροχαίου υλικού ύψους δεκάδων εκατομμυρίων ευρώ. Εν 
συνεχεία, τονίζεται από το εν λόγω ότι η αναφερόμενη γραμμή δε συντηρείται με 
συνέπεια σε κάποια της σημεία να βρίθει η βλάστηση και σε κάποια άλλα να 
διαπιστώνονται μικροκατολισθήσεις. Επιπλέον, άνευ ουσιαστικής προστασίας και 
περιφρούρησης το δίκτυο γίνεται εύκολος στόχος σε επίδοξους, που πρόθεσή τους θα 
ήταν να κλέψουν και να βανδαλίσουν. Η σπουδαιότητά του μετρικού δικτύου της 
Πελοποννήσου εκτός των άλλων καταφαίνεται κι από το στοιχείο του υπολογισμού της 
αξίας μόνο του τμήματος Κορίνθου - Τρίπολης σε δύο δισεκατομμύρια ευρώ από το 
Πολυτεχνείο Ζυρίχης. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως προβείτε, κατά τα αναδειχθέντα του Κινήματος Διάσωσης 
Σιδηρόδρομου Πελοποννήσου, σε ενέργειες, όπως καθαρισμού του μετρικού δικτύου 
της Πελοποννήσου από δένδρα και θάμνους, συντήρησης και αποκάλυψης κάποιων 
τμημάτων του από κατολισθήσεις, διατήρησης της πρόσβασης του δικτύου στην Αττική 
και προστασίας κτηριακών συγκροτημάτων των σταθμών του (ως στοιχεία πολιτιστικής 
κληρονομιάς); 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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